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Til medlemmer i NMK Kvinesdal 

Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i NMK Kvinesdal 2020 

Styret viser til innkalling til årsmøte av 4. Januar 2020. 

Årsmøtet avholdes den 14. Februar kl 19.00 i Kvinesdalhallen (kjelleren, skytehallen). 

Under følger saklisten for årsmøtet: 

Sak 1 Åpning v/ leder av NMK Kvinesdal Jonny Haugen  
Sak 1.1 Godkjenning av innkalling 
Sak 1.2 Godkjenning av saksliste 
Sak 1.3 Godkjenne de stemmeberettigete 
Sak 1.4 Valg av møteleder 
Sak 1.5 Valg av protokollfører 
Sak 1.6 Valg av to protokollunderskrivere 

 
Sak 2 Styrets årsmelding 
 
Sak 3 Komiteenes årsmelding 

Sak 3.1 Løpskomiteen  
Sak 3.2 Banekomiteen 
Sak 3.3 Treningskomiteen  
Sak 3.4 Web-ansvarlig 
Sak 3.5 Valgkomiteen  
Sak 3.6 Godkjenne lovverket fra NIF 

 
Sak 4  Revidert årsregnskap 2019 
 
 
Sak 5 Innkomne forslag 

5.1 Ny lovnorm fra NMK 
5.2 Orientering om byggeprosessen ”Ein plass å ver” v/ Kjell Inge Hunsbedt 
5.3 Forslag fra styret 

5.3.1 Klubbiler 
5.3.2 Fastsette medlemskontingent og treningsavgift  
5.3.3 Trening utover fastsatte tider 
5.3.4 Økonomisk begrensning i komiteene 
5.3.5 Skriftliggjøring av avtaler 
5.3.6 Gratis årskontroll 
5.3.7 Ansvarsområder 
5.3.8 Konflikthåndtering 
5.3.9 Kiosk og matservering 

 
Sak 6 Valg (se vedlegg) 
Ved spørsmål om årsmøtet, kan NMK Kvinesdal v/ nestleder Anne Beth Mål Arntzen kontaktes på tlf. 
48225876. 

Med vennlig hilsen 
styret  



Årsberetning Styret 
Styret i 2019 har bestått av Jonny Haugen, Anne Beth Mål Arntzen, Kjell Inge Hunsbedt, May 
Tone Josdal, Janet Netlandsnes, Karoline Hamar og Kjell Ståle Hamar. Vara: Pål Vegard 
Josdal, Joachim Lindefjell og Frode Kallhovd. 
 
Vi begynte 2019 med årsmøtet, som ble gjennomført den 15. Februar. 
 
Styret har hatt 11 styremøter, hvorav ca halvparten har vært i forbindelse med 
løpsplanlegging. Løpskomiteen har i all hovedsak bestått av styret.  
 
Utover dette har vi deltatt på Vårsleppet på Åmot, arrangert to dugnader, deltatt på 
trafikksikkerhetsdag i regi av kommunen samt deltatt på NMK´s sportsmøte.  
 
Oversikt aktiviteter i 2019 
15. februar: Årsmøtet 
17. april: Påskedugnad på banen 
26. april: Trening  
3. mai: Trening 
4. mai: Vårslepp på Åmot, stand/ utstilling og salg av mat 
10. mai: Trening (ble avlyst) 
30. Mai: Løp på banen ”Himmelspretten” 
7. juni: Trening 
14. juni: Trening 
21. juni: Trening 
28. juni: Trening 
5. juli: Trening 
16. juli: Dugnad på banen 
20-21. juli: Løp på banen, todagers sommerløp 
26. juli: Trening 
31. juli: Trening 
9. august: Trening 
16. august: Trening 
21. august: Trening 
30. august: Trening 
15. oktober: Trafikksikkerhetsdag i Kvinesdal 
14. september: Klubbløp (Ble kjørt på Konsmo Motorbane sammen med NMK Konsmo etter 
avgjørelse gjort av styret 
9. november: NMK Sportsmøte 
 
I 2019 hadde vi 95 betalende medlemmer. Av disse var 42 aktive sjåfører, fordelt i 
følgende grener: 

- Bilcross: Junior: 8 stk, 2 jenter og Senior: 24 stk, 6 damer 
- Rallycross: 5 stk 
- Rally: 7 stk 
- Crosskart: 1 stk 
- Sevenracing: 1 stk 

 



Treningskomiteen 
Treningskomiteen har bestått av Geir Ekhom, Kjell Inge Hunsbedt og Tove Josdal Homme. 
 
NMK Kvinesdal har arrangert 13 treninger på Nedre Kvinlaug Motorstadion hvorav 1 ble 
avlyst grunnet få påmeldte og man benyttet anledningen til å gjennomføre vedlikehold av 
banen. Oppmøtet har vært variert, fra et par stykker til 15. Det ble bestemt på årsmøtet i 
fjor at treningene skulle avlyses dersom det ikke var påmeldt fem eller fler innen kl 10 
gjeldende fredag men treningskomiteen ønsket å kjøre trening uansett antall, da spesielt 
med tanke på juniorene. Det ble gjort opp status dem imellom hvorvidt det skulle kjøres 
trening og hvem av de som skulle være ansvarlige. 
 
 
Banekomiteen 
Banekomiteen har bestått av Joachim Lindefjell og Ole Andre Helle. 
 
Vi har fått ros av regnskapsfører for lave baneutgifter. Vi har også fått gode tilbakemeldinger 
i rapportene fra løpene at banen har vært bra. Under begge løpene ble det kommentert at 
banen holdt seg godt, til tross for mye regn.  

 
Løpskomiteen  
Løpskomiteen har i 2019 bestått av Kjell Ståle Hamar, Karoline Hamar + styre. 
 
Vi har hatt 2 løp, løpskomiteen har hatt møte for å lage tilleggsreglene  til løp og satt opp de 
offisielle funksjonærene som må stå på tilleggsreglene og hjelp hverandre med å finne 
flaggvakter, tauebiler, vakter. Løpskomiteen har også hatt møte etter løp for å prate om ting 
som gikk bra og ting som ikke gikk bra og vi har sett på juryrapporten for å se hva som må bli 
bedre ,det har vert god tone i løpskomiteen.  
 
Web-ansvarlig 
I 2019 gikk vi over til en ny løsning på hjemmesiden. Samtidig måtte vi også forholde oss til 
det nye systemet ”Gnist”. Jeg har brukt mye tid på å sette meg inn i de nye systemene samt 
å svare på spørsmål/ lære videre tips og triks knyttet til dette. Det har også gått med en del 
timer på å bygge opp den nye nettsiden/ flytte over gamle artikler mm. Jeg ser at vi kanskje 
kunne brukt nettsiden mer, dog har vi vært veldig aktive på facebook. Ny nettside er mer 
brukervennlig enn den forrige men den er ikke særlig brukervennlig på tlf/nettbrett – noe 
som ofte resulterer i at facebook brukes i det ”daglige”.  
 
  
 



Innkomne forslag/ forslag fra styre  
 
Sak 5 Innkomne forslag 

5.1 Ny lovnorm fra NMK (ligger ute på Hjemmesiden) 
5.2 Orientering om byggeprosessen ”Ein plass å ver” v/ Kjell Inge Hunsbedt 
5.3 Forslag fra styret 

5.3.1 Klubbiler 
5.3.2 Fastsette medlemskontingent og treningsavgift  
5.3.3 Trening utover fastsatte tider 
5.3.4 Økonomisk begrensning i komiteene 
5.3.5 Skriftliggjøring av avtaler 
5.3.6 Årskontroll og årskontrollanter 
5.3.7 Ansvarsområder 
5.3.8 Konflikthåndtering 
5.3.9 Kiosk og matservering 

 
 
Basert på vedtak under forrige årsmøte, samt erfaringer fra året som har gått – ønsker styret å legge frem 

følgende forslag: 

5.3.1 Klubbiler:  

Skal vi videreføre konseptet med klubbiler? I så fall må de som er ansvarlige være dette ansvaret 

bevisst og vedlikeholde bilene. I 2019 hadde vi to biler som skulle driftes, disse ble aldri kjørt på 

trening. Ved videreføring anbefaler styret at prisen for lån av klubbil blir som tiltenkt i 2019 

(inkluderer treningslisens og utstyr) 200 kr. 

 

5.3.2 Fastsette medlemskontigent og treningsavgift 

a) Forslag om å la medlemskontigent være som den er 

b) Forslag om å la treningsprisene være som de er 

Treningspriser: Medlemmer av NMK Kvinesdal betaler 100 kr uansett alder og klasse + eventuell 

treningslisens. Medlemmer av samarbeidsklubber: NMK Konsmo, NMK Egersund og Kristiansand 

Automobilklubb (KAK) betaler 150 kr for juniorsjåfører og 300 kr for seniorsjåfører + eventuell 

treningslisens. Utover dette er prisene 250 kr for juniorsjåfører og 500 kr for seniorsjåfører  + 

eventuell treningslisens.   

 

5.3.3 V/ trening/ testing av bil utenom vanlige treningstider:  

Leder eller nestleder i treningskomiteen skal være tilstede eller eventuelt oppnevne annen kyndig 

ansvarlig. 

 

5.3.4 Økonomisk begrensning i komiteene : 

Ingen i klubbens komiteer eller styre har mulighet til å bruke mer enn 5.000 kr uten at det er tatt 

opp i styret.  

 



5.3.5 Skriftliggjøring av avtaler: 

Avtaler med personer angående løp/ tilstelninger eller spesielle arrangementer skal skriftliggjøres 

i en avtale. 

 

5.3.6 Årskontroll og årskontrollanter: 

A) Årskontroll er gratis men hver enkelt står fritt til å gi eventuelle påskjønnelser.  

B) Behov for flere årskontrollanter? Hvem ? 

 

5.3.7 Ansvarsområder: 

Vi tar det som en selvfølge at de som får et ansvarsområde, gjennomfører dette og ber om hjelp 

v/ behov. Andre blander seg ikke inn i dette. 

 

5.3.8 Konflikthåndtering: 

Dersom det oppstår konflikter innad i en komité skal denne løses innad i den aktuelle komiteen, 

og ikke diskuteres med hele bygda først! Ved å henvende seg til den/ de det gjelder – mener vi at 

det burde være mulig å løse flere problemer enn vi skaper. Er det konflikter som er vanskelige å 

løse, så tar leder av komiteen (eventuelt den det gjelder) kontakt med styret – så finner vi en 

løsning. 

 

5.3.9 Kiosk og matservering:  

Vi har en avtale med skolekorpset som sier at vi har lov til, både å selge mat i egen kiosk samt å 

servere funksjonærene. Vi opplever likevel utfordringer knyttet til dette, både med tanke på å 

finne folkene til å gjøre det samtidig som det er liten/ ingen økonomisk vinning. Vi lurer derfor på 

om vi skal gjøre en avtale med skolekorpset mtp. Mat til funksjonærene (slik at vi slipper å ha noe 

med maten å gjøre). 

 

5.3.10 Kontrollkomité: 

Jamfør den nye lovnormen fra NMK må det veles en kontrollkomite. 

 

5.3.11 Rengjøring: 

Det foreslås at løpskomiteen tar ansvar for at inneområdene er rene og representable både før, 

under og etter løp. Treningskomiteen bør da være ansvarlige før,  under og etter trening. Hvordan 

man velger å løse dette får være opp til den enkelte komiteen, enten om de velger å ta det innad i 

komiteen eller lager en rulleringsordning blant personer utenfor komiteen.  

 

 




